# 藝文性社團

### Literature & Art Clubs

以涵養藝術氣息,培育文化技藝為宗旨, 可分為文藝、藝能、劇藝等類型社團。



茶藝社 Tea Club

電子音樂研究社 Electronic Dance Music Club

悠悠琴社 Idyllic Qin Club

韓國文化研究社 Korean Culture Club

創意飲料調製社 Mocktail Club

粵語文化社 Cantonese Culture Club

塔羅牌研究社 Tarot Club

角色扮演社 Cosplay Club

布袋戲研習社 Palm Drama Club

歌仔戲社 Taiwanese Opera Club

電影藝術研究社 Movie Club

崑曲研究社 Chinese Kun Opera Club

音樂遊戲研究社 Music Game Club

象棋社 Chinese Chess Club

橋藝社 Bridge Club

咖啡研習社 Coffee Study Club

Petit 派緹甜點社 Petitsweet Club

動畫漫畫研究社 Animation & Comic's Study Club

愛樂社 Philharmonic Club

師大攝影社 NTNU Photo Club

美食研習社 Food Study Club

影像藝術創作社 Imaging Art Club

手工藝設計研究社 Handicraft Club

師大青年寫作協會 NTNU Muse Society

噴泉詩社 Fountain Poetry Club

書法篆刻研究社 Calligraphy and Seal Cutting Club

陶瓷工藝社 Ceramic Club

## 茶藝社

#### Tea Club

在忙碌的大學生活中,茶藝社絕對能成為你停歇片刻的棲身之地。

加入茶藝社,將學會如何泡出一壺好茶,嘗遍各式各樣的台灣好茶!不需要太多疑慮,只需要用最簡單、最單純的心,來體會奧妙茶世界。茶藝社備有完整的茶道具,提供各式茶葉及親切的學長姐們,在無輕鬆的學習過程,不需花大把金錢跟時間,就可以學到學到「品」與「茶」的學問。茶藝社,簡單找個位子坐下,聆聽老師輕鬆的講解,同時輕啜手中的茶,這就是我們大學生輕鬆培養品味的獨特權力!師大茶藝社,歡迎你的加入!。

In the busy life of college, the tea art club can be a place for you to stop for a while.

By joining us, you will learn how to brew a pot of good tea and taste all kinds of good Taiwanese tea. The tea club is equipped with abundant tea sets, providing a variety of tea and a relaxing learning process to deeply experience the fun of drinking tea! Simply find a seat to sit down, listen to the teacher's relaxed explanation, and sip the tea in your hand at the same time. This is the unique power of our college students to easily cultivate the ability of tasting! All the worries and anxiety will be soothed here. NTNU Tea Club, welcome to join!







- ntnu.teaclub@gmail.com
- 師大茶藝社
- IG:ntnu\_tea\_club

## 悠悠琴社

### **Idyllic Qin Club**

#### 【古琴特色】

古琴歷史悠久,與一般表演性樂器很是不同,除了音樂表現與藝術價図,亦注重琴人底蘊及修養「藉有形 練無形」,學古琴不只是練琴!

#### 【社團理念】

活潑開放、接納理解,對內使成員養成開放、無執取的悠悠閒適之心鼓絃賞琴;對外讓師大成為古琴文化的沃土之一,使社團與古琴文化悠悠無盡。

#### 【課程活動】

· 團體課:音樂聆賞、古琴相關主題學習與討論

· 個人課:琴家一對一指導

・系列講座:各方琴人對談分享・社內外活動:雅集、社遊等快來悠悠琴社與古琴結緣吧!

The purpose of the agency is to cultivate young talents for corporate image promotion. By providing a variety of academic, industrial, and practical workshops, internships, services, and other platforms, it integrates the education and industry of domestic and foreign corporate brand management and design, and jointly promotes multi-party exchanges.









ntnuidyllicqin@gmail.com



悠悠琴社 - 師大古琴社

# 韓國文化研究社

#### Korean Culture Club

本社成立之宗旨為透過學習韓文及所舉辦之活動,進而了解韓國文 化,增加國際觀,拓展個人視野,凝聚社員間之交流,在充分學習 後,考取 TOPIK I(韓國語言能力檢定初級),為未來職場上增添 一份競爭力。歡迎各位喜愛韓國文化、對韓語學習有興趣的新生加入我們!

The purpose of the establishment of the club is to learn Korean and the activities held to further understand Korean culture, increase international outlook, expand personal horizons, and consolidate exchanges between members. Add a competitive edge to the workplace in the future. Welcome new students who love Korean culture and are interested in learning Korean to join us!









koreanclub111@gmail.com



Ntnu\_韓國文化研究社

## 創意飲料調製社

#### Mocktail Club

社團簡稱為「創調社」,其外國名為「MOCKTAIL CLUB」。

創調社係以茶和果汁為基底,使用調酒技法創作無酒精飲品,我們稱呼為「馬克調」,即為 Mocktall 之諧音。

創調社從飲品趨勢介紹、器具使用、技法操作到飲品的概念設計等,多元豐富的主題,深入淺出帶社員遊 走風味藝術的世界,讓大家了解一杯上百元的高級飲品背後有趣的邏輯發想與製作過程。

每堂社課不但有吃、有喝、有玩、還有用心的講義,誠摯歡迎對於創調瘋人院的瘋子們、帥哥美女調酒師、 節慶炫炮飲品等,在創意風味有興趣的同學們來創調社共享飲品盛宴!

NTNU MOCKTAIL CLUB uses tea and juice as bases, utilizing the techniques of bartending to create non-alcoholic beverages, also called "mocktail".

Introducing to the trends of modern mixology, the use of bartending equipments, the bartending skills, and the mixed-drinks design, Mocktail Club introduces and leads our members into this flavor art world through these versatile topics, enabling our fellows to comprehend the ideas and processes instilled in these pricey beverages.

In the class, Most importantly, we would love to share our amazing course handout "ONLY" to the club members





- ntnumocktail@gmail.com
- 師大創意飲料調製社
- G: ntnumocktailclub

# 粵語文化社

#### Cantonese Culture Club

本社團一心致力於推廣粵語文化,使更多人了解港澳及其他粵語地區的生活文化。

主要以邊玩邊學的活學互動方式進行學習與交流,透過遊戲、簡單教學、語言交換、不定期特別活動和文化體驗等等,令參與人士在輕鬆愉快的過程中認識粵語文化,體會真實的粵語文化。

另外,推廣語言交換的方式學習,透過兩地的語言和文化交流令參與者在學習上不會有太沉悶和有壓力, 從自然的語言環境下愉快學習,認識朋友。

NTNU Cantonese Culture Club (NTNU CC Club) is committed to promoting Cantonese culture and introducing the lifestyle of Hong Kong, Macau, and other regions where Cantonese is widely used.

Our classes are conducted through games, basic conversation lessons, and language exchanges. We also occasionally hold special events and cultural-experience activities and such to allow participants to bathe in Cantonese culture in a relaxed and enjoyable atmosphere.

Participants will learn happily and enlarge their social circle in a natural and comfortable language exchange environment.







- ntnucanclub@gmail.com
- 師大粵語文化社
- https://www.instagram.com/ntnu\_ccclub/

## 塔羅牌研究社

#### **Tarot Club**

有曾經聽說過塔羅牌嗎?

是不是覺得塔羅牌很神秘且深不可測呢?

對「塔羅牌」有什麼想像呢?

在我們的塔羅牌社裡,我們不只是單單只介紹塔羅牌而已,我們也有星座以及靈擺等其他活動喔!

最重要的是,我們的塔羅牌研究社講求人與人、與牌、與自己之間的交流,從牌義帶到個 人內心的對話,讓你認識屬於自己的塔羅牌。

最後,我們非常歡迎校內校外的大家一起參與喔!

Do you ever know about Tarot? Are you interested in Tarot?

Do you have any imagination about Tarot?

Maybe you'll think it's combined with boring people and boring lessons of the meaning of Tarot card, but no!

Our Tarot club is far from boring and we emphasize the communication between you and your card, your partners, and yourself.

By the way, there are also some board games about psychological test in our club.

Waiting for your participation!









ntnutarot@gmail.com



師大塔羅社 -NTNUTarot

## 角色扮演社

### Cosplay Club

本社為促進 cosplay 同好之間的交流與學習,增加交友的機會,拓展人際關係以及精進 cosplay 相關技巧(化妝、縫紉、製作道具等)。並宣導相關禮儀規範,使社員從對於角色扮演有正確的認識,且從其中獲得自信、參與感及成就感。也非常歡迎對 cosplay 有興趣的你/妳加入我們!

Our purpose is to encourage club members to exchange experiences about cosplay in order to learn from each other. Our members can also seize the chance of making friends that are also cosplay lovers here. We dedicate ourselves to improve skills such as make up, tailoring and props making. We wish that our members can learn about cosplay and gain confidence through attending weekly activities. We sincerely welcome people that are interested in cosplaying to join us!









ntnucos6@gmail.com



台師大角色扮演社

# 布袋戲研習社

#### Palm Drama Club

本社致力於研習布袋戲相關學術,並推廣、發揚其文化。社團例會課程以布袋戲操偶為主,其他特殊例會則有口白、特效、多媒體、舞台、道具和場景等等,另每週皆有看片例會。除例會外,本社也邀請業界專家座談、外拍、片廠之旅、出遊等活動。本社每年最重要的活動為「年度原創布袋戲劇公演」,由全社成員共同參與、擔綱演出,做為社團每年成果展現。

我們的課程多元充實,不管你以前有沒有都接觸過布袋戲,只要喜歡嘗試新事物,我們都 非常誠摯地歡迎你的加入喔!!!

We aim to research, perform and popularize the Palm Puppet Drama(PPD), which is called "bu-dai-xi" in Chinese. The most important event is the annual performance, which is original story written by ourselves and played by all memberships of the club to show our achievements of year. There are diverse curriculums and events for learning different skills in the club. If you would like to learn new things, whether or not you know PPD before, we sincerely welcome you join us!







- ntnupdc@gmail.com
- 師大布袋戲研習社
- plurk http://www.plurk.com/ntnupdc
  Wixsite http://ntnupdc.wixsite.com/ntnupdc
  Youtube http://www.youtube.com/user/NTNUPDC

## 歌仔戲社

#### Taiwanese Opera Club

一群學生克服萬難,為了傳承並發揚台灣傳統戲曲——歌仔戲,組成師大歌仔戲社。 乘著歷屆學長姐流傳下來的希望,如今終於邁入第 26 屆囉!藉由籌備演出,讓大眾進一 步欣賞歌仔戲之美。平時除了身段和唱腔之訓練和培養,也藉由校內外大小活動及年度公 演,讓社員有展演的舞台。歌仔戲社是個大家庭,也是溫暖小戲班。讓我們分享彼此的愛 好、去廟口戲院看看戲、吃吃喝喝,發揮創意一起維護傳統藝術之美! 歡迎加入我們,讓我們一起享受演戲、看戲的快樂!

To promote our traditional culture and arts--Taiwanese Opera-- students broke through all the difficulties and establish NTNU Taiwanese Opera Club. What we have are weekly figure classes and voice training for all the club members. Besides, we hold public performances every year and provide club members opportunities to show their efforts during the year. What's more, people can enjoy the beauty of Taiwanese Opera by performing on the stage or watching a show no matter they're in a theater or at an out-door stage. Welcome to join us and share the happiness of learning traditional arts!







- ntnutwopera@gmail.com
- 師大歌仔戲社 NTNU Taiwanese Opera Club
- http://ntnutwopera.pixnet.net/blog

## 電影藝術研究社

#### Movie Club

「一部好的電影,讓人經歷多一場人生。」

從一部好電影中,我們總是會看見和我們不同的人生,進而發現陌生或不一樣的自己。

而電影最可貴的是,無論生活過得如何,總會有一部電影適合當下的我們看。

這裡的所有人都有著截然不同的人生,卻因為電影在這裡相聚;在這裡你可以看多一些電影、認識多一些 人,甚至認識多一些自己。

師大電影社,歡迎你和我們一起看電影、一起尋找更真實的自己。

If there is someone whom you could share scenes of the magnificent world with, would you like to spend your college life with those people?

At NTNU Movie Club, we explore, we share the world of films with all movie lovers, experiencing artistic pop culture, sharing ideas toward all kinds of movies.

Welcome to join us, and let's immerse ourselves in the exploration of the mesmerizing film works and gaze in wonder on the screen, enjoying the fleeting moment of life together.









ntnumovieclub@gmail.com



師大電影社

# 崑曲研究社

### Chinese Kun Opera Club

崑曲是中國戲曲的劇種之一,發源於元末明初的蘇州府崑山縣(今江蘇省蘇州市崑山市巴城鎮),起初流行於江南一帶,而後風靡全國;盛清時,上至宮廷貴族、下至販夫走卒皆熱愛崑曲。崑曲以曲唱為中心,唱念使用之語音為「中州韻」,主要以曲笛、鼓、板等樂器伴奏,風格纏綿婉轉細膩,故又有「水磨腔」之雅稱。其舞臺演出形式亦稱「崑劇」,因表演手段豐富、身段具備高度舞蹈性,與唱腔、曲詞扣合得嚴絲合縫。只要你是對崑曲感興趣的人,便可以參加並感受崑曲的藝術之美。

Kun Opera is listed as one of the Masterpieces of the Oral and Intangible Heritage of Humanity, and it was the recreation of the nobles. We learn Kun opera here and enjoy it, and we sincerely invite you to join us!







- sativias@yahoo.com.tw
- 師大崑曲研究社
- https://www.facebook.com/pages/%E5%B8%AB%E5%A4%A7%E5 %B4%91%E6%9B%B2%E7%A4%BE/143748169159971?fref=ts

## 音樂遊戲研究社

#### Music Game Club

大家好我們是師大音樂遊戲研究社!

在這裡,不論你是音樂遊戲的初心者或是經驗豐富的老手,皆可一同享受其中、 一起來認識更多與音樂遊戲相關的一切,讓我們在音樂中,敲打出屬於自己的 夢想!

師大音樂遊戲社,歡迎你的加入!

Welcome to NTNUMGC!

By playing various music games, you will surely enjoy in them, whether you are an amature or a profession.

Come to join us!









skps9200041@gmail.com



師大音樂遊戲社

### 象棋社

#### Chinese Chess Club

各位新生,喜歡下棋嗎?我們歡迎所有喜歡下象棋的人或者對象棋有興趣的人加入我們師 大象棋社。來這邊可以切磋棋藝進而增長棋力。我們還會不定期辦比賽。不會下象棋也沒 關係,我們會從零開始教學。不用怕我們是個沉悶的社團,我們充滿著歡笑、活潑的氣氛, 可以讓你體會一個想像不到的「象棋社」。

NTNU Chinese Chess Club has been established for more than 30 years. As a club member, you don't have to pay extra fees, and you can be sponsored for the registration fee of competition and the certificate costs. We also actively hold promotion activities, such as setting boosts, holding games, and provide educational activity. No matter whether you know how to play chess or not, we welcome you to join us to get through the mystery of the Chinese chess.







- - o9835497@gmail.com
- NTNU 象棋好歡樂
- **(**

https://www.facebook.com/ntnu.chinese.chess.club/

### 橋藝社

### **Bridge Club**

主旨在於推廣校內橋藝風氣,促進校際橋藝交流,培養富邏輯思考的正當休閒活動。橋藝社每周有兩次社課分別設在本部與分部;除了社課外,我們一年內會參與許多別校友社或國橋所舉辦的橋藝比賽,更能精進自己的牌技。

Our propose is to promote the atmosphere of bridge art in the campus. Besides the regular social class, we will participate in many bridge competitions in order to get more card technics and exchange thoughing with other people.









ntnubridgeclub112@gmail.com



師大橋藝社 NTNU Bridge

## 咖啡研習社

### Coffee Study Club

各位師大新鮮人你們好,師大咖啡社今年邁入第 23 屆啦~,今年我們以 La Famille 為主軸,也就是法文的「家」,象徵我們社團氛圍是溫馨的,每次例會都是大家放鬆的好時光。

我們將在上學期帶給你義式濃縮、手沖咖啡、拉花等課程,在拉花方面你將獲給得不一樣的視覺體驗;而 手沖部分則會帶給你咖啡酸、甜、苦、澀、香的味覺盛宴。

此外,還有週系列擺攤、校外咖啡廳跑店以及社內競賽等有趣的活動,帶給你小社團滿滿的溫馨感~今年 限收20位社員,額滿為止,還不快報名嗎?

Hello, freshmen of Normal University, Normal University Coffee Club is entering its 23rd year this year. This year, we take La Famille as the main axis, which is the French word for "home", which symbolizes the warm atmosphere of our club.

We will bring you espresso, hand-brewed coffee, latte art and other courses in the last semester. You will get a different visual experience in latte art.

In addition, there are also interesting activities such as weekly stalls, off-campus coffee shop running, and competitions in the club, which will bring you a warm feeling in the small club~ This year, there are only 20 members, until the quota is full.







- ntnucoffee@gmail.com
- 師大咖啡
- IG:ntnu\_coffee

### Petit 派緹甜點社

#### **Petitsweet Club**

Petit,微小的。小巧的幸福,是派緹甜點社希望帶給大家的,一種簡單的滿足。 在派緹,你會擁有一群同樣喜愛甜點的夥伴,透過甜點實作課程和各種同歡活動,我們希 望能讓甜點的美好散布在師大每一個角落,讓每個社員沉浸在甜蜜之中,洋溢著幸福的笑 容。如果你/妳也對甜點懷抱憧憬,如果你/妳也對甜點充滿熱忱,如果你/妳也擁有甜 點夢,那就快快投入派緹的懷抱吧!

At Petit, you would meet friends that love desserts as much as you do, through making the actual sweets by hand and attending all types of special events that we have prepared for you. We wish to let our desserts be known and be spread around each corner of NTNU, so that every member could feel the happiness and show the brightest smile. We whole heartedly and courteously invite you to join us in this festive. We welcome all of you who have the same passion for desserts!









petitsweet5th@gmail.com



https://www.facebook.com/petitsweet2014

# 動畫漫畫研究社

### **Animation & Comic's Study Club**

師大動漫社是由一個建立在同好會性質的小型社團起家,並且憑藉著社員們傾注在社團的熱情,漸漸地開創出一片天空。無論是動漫欣賞、作畫交流,甚至是近年崛起的 ACG 樂團、舞團等皆為本社主軸。我們希望有更多的 ACG 同好加入本社的行列,在師大拓展一個屬於動漫的世界。

NTNUAC has started from a little club which gathers people who loves Japanese animation and comic. With the efforts made by members, NTNUAC has grown day by day. Animation watching, comic drawing, video game playing, ACG band and the dance group are the main content in NTNUAC. We hope all the ACG fans can join us, expanding a fantasy ACG world in NTNU.







- ntnuac25@gmail.com
- 非正常大學動漫社
- http://www.plurk.com/ntnuac

### 愛樂社

#### Philharmonic Club

不聽音樂會睡不著覺,吃不下飯,意識昏鈍,生不如死的愛樂人們,大家好! 愛樂社是由一群喜好多元音樂的同好所組成,社員們透過例會時間,分享聆聽多元音樂的心得,理性卻又不失感性地欣賞音樂之美,而不拘泥於艱深的樂理。對多元音樂有興趣,卻又不知道從何開始?抑或想更進一步接觸多元音樂嗎?別猶豫!愛樂社等待你(妳)的加入!加入本社不需要任何的音樂基礎,只需要一顆寬廣的心和一對愛樂成痴的耳朵!

The NTNU Philharmonic Club is composed of members who have a profound love for classical music. We share our experience every week at the regular meeting time on Wednesday night. Are you afraid of having no background knowledge about classical music? Don't worry about it! The only thing needed is your passion for classical music! Are you interested in classical music? Do you want to know more friends who also love classical music? Come and join The Philharmonic Club! It will be your best choice!







- ntnuphilharmonic15@gmail.com
- •
- 國立臺灣師範大學愛樂社
- **(2)**
- 1. zxc072290@gmail.com
- 2. nemo89740@gmail.com

## 師大攝影社

#### **NTNU Photo Club**

是否曾為稍縱即逝的美好時刻感到可惜

是否懷念那些走過的傾心美景

那麼,加入攝影社吧!

隨著由淺入深的課程,一步一步地踏進攝影的世界

加入攝影社,創造屬於你的獨一無二!

Have you ever regret about the fleeting moments?

Do you miss the breathtaking views you have passed by?

With the courses from the shallower to the deeper, get into the world of photography step by step.

Join NTNU photo club, create something unique that belongs to you.







- ntnuphoto@gmail.com
- 師大攝影社 NTNU Photo Club
- https://instagram.com/ntnu.photo.club.64?igshid=YmMyMTA2M2Y=

# 美食研習社

### Food Study Club

幸福的滋味是甚麼?對我們來說,那就是美食!美食社聚集了一群熱愛美食的人,我們在這裡一起做料理,一起分享美食?不管你有沒有做菜的經驗,只要你對美食有興趣,那就歡迎你加入美食社一起輕鬆學做菜!如果是想了解師大附近美食,不想餐餐除了滷味、滷味還是滷味的話,也歡迎追蹤我們的 IG? 來這裡,除了有機會將自己做的食物販售給同學外,也可以與社員一同設計一套屬於我們的菜單噢?招生名額有限,趕緊加入美食社大家庭吧!

What's the feeling of happiness? To us, that's tasty food! NTNU cooking club composed of many people interesting in tasty food. We cook together, share together. Whether you have any experience of cooking, if you are interested in tasty food, just join and cook with us! Or you just want to know more about other tasty food near NTNU, you can follow our IG for more information. When you join us, you will have chance to sell the food you made to others, moreover, you can set up a customized menu with other members! There is a limit on the number of the club members. Join us as soon as possible!







- ntnucookingclub@gmail.com
- 師大美食社
- Instagram: https://www.instagram.com/ntnucookingclub/

## 影像藝術創作社

### **Imaging Art Club**

我們注重影像創作的「獨特性」、「故事性」與「實驗性」。

結合靜態、動態的創作方式表達藝術,創造個人獨特的影像創作。靜態方面,我們以「設計攝影」為宗旨,透過親自設計場景、動作所完成的照片,傳遞獨具意義的理念。動態方面,我們以「實驗影像」為核心,認識創新且前衛的影像藝術,重新定義影像創作的既有印象。 影像藝術創作社每週固定的社課,將突破你對影像的想像,帶領你一同成長,成為用影像設故事的人!

We take the "uniqueness" as essential elements in the Imaging Art, Aiming to create the work of personal styles.

In the inactive aspect, we make "design the photograph" as the nucleus of the work.

In the active way of creation, the core of our work is "experimental images".which allows us to to remodel the impression of imaging art imbued in our minds.

The weekly club activity must blow off your imagination of images. Get your first feet in the door. Become a good storyteller of images together!







- imagingart2017@gmail.com
- 師大影像藝術創作社
- https://www.instagram.com/ntnu\_imagingart/

# 手工藝設計研究社

#### **Handicraft Club**

手作的溫度,無法取代。歡迎愛好手工藝的你,加入工藝社溫馨大家庭!豐富多元的社課: 和風花、羊毛氈、編織幸運繩、爆炸卡、手工書、串珠、毛球動物、押花手機殼、紙玫瑰、 絹版印刷、木雕、輕黏土、束口袋、零錢包、皮件、熱縮片 ...... 等。在這裡大家一起交流 手作技巧,無基礎也不必擔心,也歡迎進階者一起切磋。透過親手製作的物品,裝載獨一 無二的回憶、傳達最真誠的心意。工藝獨特之美,承載永恆的感動,相信絕對不會後悔。 工藝設計研究社,等你來參加!!

The warmth of handmade gifts can't be replaced. NTNU Handicraft Club is a family consisting of handicraft-loving friends working together and share information and ideas. Here you can experience a wide variety of handicrafts including: Japanese cloth flowers, wool felt craft, weave, embossing, phone case decorate, cloth bag making, stamp sculpture and so many other interesting things waiting for you to explore. Use your creativity and hands to create your own gifts to express your sincerity. Join us and let the warmth of handicrafts touched you and your friends.







ntnuhandicraft@gmail.com

師大工藝社 NTNU Handicraft Club

🢬 Instagram:臺師大工藝設計研究 (@ntnuhandicraft)

## 師大青年寫作協會

### **NTNU Muse Society**

寫作協會是一個以文章寫作、閱讀交流為主要活動的社團, 最終目標為推廣師 大乃至全國文藝活動,提倡寫作並提升閱讀風氣。不論是優游於文字意象中難 以自拔;抑或是為作家燦爛而光芒畢露的風範所懾服,期待能親身向作家交流 或提問;甚至認為自身才氣萬丈,知音難尋——這裡將會是最適合你的歸宿! 師大寫協歡迎也期待你們的加入!

This is a place for friends who love writing and reading. We enjoy reading books and fantasy imagination of literature, and also love to express our deepest thoughts with the beauty of words. If you'd like to exchange your works and writing experiences with friends or explore the mysterious world of literature, welcome to join us.









kyoulan0913@gmail.com



師大寫作協會-Muse 紋格鋪

## 噴泉詩社

### Fountain Poetry Club

噴泉詩社收容了一群喜愛現代詩的人,在詩社裡,我們交換彼此的創作,互相拍馬屁也互相潑冷水;一起搶補助籌錢,邀請喜歡的詩人老師前來寒社讓我們膜拜(學習 la);一起編早就知道沒多少人在看,也沒多少人看得懂的詩刊。因為知道獅潭兇惡,也知道詩歌是寂寞的事,所以在此烏合成眾,因為想寫也想被看見。我們創作者的 IG 有 @bingfuw,@number053,@jyh\_18,@cos0708,@jiangyu5139,如果你願意來看看,他們會很開心的顆顆!

The Fountain Poetry Society accommodates a group of people who love modern poetry. In this society, we exchange each other's creations, slap each other, and pour cold water on each other; invite the favorite poet teacher to come to Hanse to let us worship. Knowing poetry is a lonely thing, we are in this group, because we want to write and to be seen. Our creators' IGs are @ bimgfuw, @ number053, @ jyh\_18, @ jiangyu5139, if you are willing to take a look, they will be very happy kk!







- fountainpoem55@gmail.com
- **雪**師大噴泉詩社
- https://www.instagram.com/ntnu\_fountainpoem/

## 書法篆刻研究社

### Calligraphy and Seal Cutting Club

中華古老精神, 國粹的血液。

不會寫書法?別怕!我們走基本教學風,帥氣又幽默的老師會從頭教起,我們也有小天使會陪你一起練字!歡迎你來與我們一起練字!老師會給予你們指導,最好再來個 pk 刺激血液循環防老!

篆刻就是石頭印章,自己的印章自己刻,想像力就是你的超能力!

每週三晚上,流輪書法以及篆刻兩種課程,還有大、小社遊,帶大家到故宮欣賞書法作品, 以及聯絡感情的大出遊。

我們是一群對書法篆刻有熱誠興趣的人,排除萬難創立書篆社。歡迎各位小大一加入我們 溫暖的家庭!

Calligraphy and Seal cutting, and we are providing Calligraphy and Seal cutting classes. Our teacher will teach from begging, so you don't worried about it! The class will hold every Wednesday night, we are looking forward to meeting you then!









shidashuzhuan@gmail.com



師大書法篆刻研究社

# 陶瓷工藝社

#### Ceramic Club

對製陶有興趣?

希望參與社團活動之餘, 還能收藏親手製作的作品嗎?

歡迎加入陶瓷工藝社!

我們有優秀的指導老師以及豐富的設備和材料。

在這裡,你將有機會學會基本捏陶、拉胚、上釉等技巧。

我們期待你的到來。

Have a deep interest in ceramics?

Wish to have your own artwork?

Welcome to join NTNU Ceramic club!

We have excellent teacher and abundant equipment and materials.

By joining us, you stand a chance to gain ceramic techniques, like hand-building, using pottery wheel, etc.

We look forward to seeing you.







ntnuceramic@gmail.com

師大陶藝社【第64屆】

https://www.facebook.com/groups/256899487686777/?fref=ts